
Title (en)
Chissel for driving-in anchor bolts.

Title (de)
Einschlagwerkzeug für Einschlaganker.

Title (fr)
Ciseau pour l'enfoncement de boulons pour ancrage.

Publication
EP 0378770 A1 19900725 (DE)

Application
EP 89120658 A 19891108

Priority
DE 3843474 A 19881223

Abstract (en)
In order to drive anchor bolts into boreholes with undercuts, driving-in tools are known, the latter being placed on the rear of the expanding sleeve of
the anchor bolt. The anchor bolt can now be anchored in the borehole by means of a hammer, in which process the expanding sleeve is driven onto
an expanding cone. In order to be able to check, in the case of an anchor bolt already anchored, whether the expanding sleeve has been fully driven
onto the expanding cone, an anchor bolt with an inspection window, via which the position of the expanding sleeve in relation to the expanding cone
is visible, is provided. <IMAGE>

Abstract (de)
Zum Einschlagen von Einschlagankern in Bohrlöcher mit Hinterschneidungen sind Einschlagwerkzeuge bekannt, die rückseitig auf die Spreizhülse
des Einschlagankers aufgesetzt werden. Mit einem Hammer läßt sich nun der Einschlaganker im Bohrloch verankern, wobei die Spreizhülse auf
einen Spreizkonus aufgetrieben wird. Um bei einem verankerten Einschlaganker nachträglich prüfen zu können, ob die Spreizhülse vollständig
auf den Spreizkonus aufgetrieben ist, wird ein Einschlaganker mit Sichtfenster angegeben, an dem die Lage der Spreizhülse in bezug auf den
Spreizkonus sichtbar ist.
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